



حاصل على شهادة مطابقة
للمواصفة الليبية رقم (455) لسنة 2002
Certificate of conformity Libyan
specification No. (455) of 2002



الواحة للدهانات ALWAHA PAINTS

منذ 1989 Since

درجات اللمعة : (لامع, نصف لامع, ربع لامع, مطفئ)
Available - glossy, semi-glossy, quarter shiny, matte



الدهانات المائية
Waterbase Paints

داخلي خارجي 5050

دهان بلاستيك قابل للغسيل للأسطح الخارجية والداخلية

EXTERIOR PAINTS 5050

Plastic Paint, Washable for Exterior & interior surface

درجات اللمعة : (لامع, نصف لامع, ربع لامعة, مطفى)
Available - glossy, semi-glossy, quarter shiny, matte

الوصف: دهان بلاستيك فائق الجودة مصنع من أجود أنواع الراتنجات المستحلبة قابل للغسيل ومناسب لتغطية كافة الأسطح الأسمنتية (خارجيا/داخليا) ومطابق للمواصفات القياسية الليبية رقم 455 لسنة 2009. يعطي ملمس جلدي ناعم.

المميزات:

- ناصع البياض. • قابل للتلوين لذا يمكن اختيار اللون حسب الرغبة. • الاختيار الأمثل للحصول على تشطيبات رائعة وراقية. • متوفر بدرجات لمعة متفاوتة (لامع / نصف لامع / نصف مط / مط). • ذو قوة تغطية فائقة ومقاوم للإصفرار. • قابل للغسيل. • مقاومة عالية للإتساخ والتصاق الأتربة. • يعطي سطحا أملس ناعم. • يمتاز بالمرونة والمتانة. • يتحمل الظروف الجوية الصعبة والإحتكاك الشديد. • يستخدم للأسطح الجديدة والسابق دهانها. • يكون أشد التصاقا وأطول عمرا عند استعماله فوق المونة الأسمنتية مباشرة. • صديق للبيئة.

تعليمات الاستخدام:

(1) إعداد السطح: - يراعى نظافة السطح المراد دهانه وخلوه من الزيوت والأتربة. - فى حالة تطبيق المنتج على أسطح مدهونة مسبقا يراعى نظافة السطح وإزالة طبقة الدهانات الغير متماسكة وخلو السطح من أى مواد غريبة لضمان قوة الإلتصاق.

(2) خطوات التطبيق: - يستخدم برايمر الواحة أو سيلر الواحة لغلق المسام وقبل الدهان لزيادة معدل فرد الدهان. - يخلط الدهان جيدا ويخفف بالماء حتى القوام المناسب (وألا يزيد التخفيف عن 10%).

معدل الفرد:

10-12 م²/كجم (ويتوقف ذلك على طبيعة السطح وسمك الطبقة الجافة المقترحة من 30-40 ميكرون).

أدوات التطبيق: الفرشة - رولة الطلاء

Description:

High quality plastic paint, based on the best types of resins, to be washable and suitable for exterior & interior cementitious surfaces and conforms to Libyan standard specification no: 455/2009.

Features:

- Bright White. • It's the ideal choice for beautiful and elegant finishes. • Available with different gloss degree (gloss / semi gloss / eggshell / matt). • Excellent hiding power, yellowing resistant. • For Exterior & interior use. • The color could be chosen as required. • Washable. • Excellent resistance to dust and dirt pick-up. • Gives smooth surface. • Exceptional resistance to extreme weather condition and strong abrasion. • For new surface and old painted surface. • Environment friendly, lead free. • Its more adhesive and durable if it was applied on cementitious surfaces directly.

Instructions for use:

1) Surface preparation: - Surface must be clean, free from oil, grease, dirt, etc. - Old painted surfaces should be cleaned first from all loose paint and other materials that can affect adhesion.

2) Application steps: - Use sealer & primer alwaha for priming purposes to increase spreading rate of finish paint. - Mix alwaha exterior thoroughly before application, thinned with clean water up to a maximum of 10%.

Spreading Rate:

10-12 m²/kg (according to surface nature, recommended DFT from 30 to 40 µm/coat).

Application tools: Brush - Paint Roll

